

Soraya LALLANI



Trainer's Profile

Profil de la Formatrice

Soraya Lallani holds a Bachelor of Arts in Political Science from McGill University, a Master's Degree in Education from Loyola College and AMI diplomas at the primary (3-6) and elementary (6-12) level.

Mrs. Lallani has worked with children both at the primary and elementary level in various Montessori schools throughout Switzerland.

She founded and worked as the director and lead guide in her Montessori Childcare Center in Lucerne, Switzerland for 12 years.

She continued her professional journey as project director for a Swiss foundation by initiating and managing numerous Montessori schools projects in East Africa and Europe.

In 2019, she embarked on the training of trainers programme under the direction of Ann Velasco and Tiffany Lidell with the Southwest Institute of Montessori Studies in Phoenix. She is an Auxiliary Trainer and is in the process of completing her Training as an AMI Trainer for the 3-6.

Soraya speaks perfect English, French, Swiss German, German, but also Gujarati and Swahili!

Soraya Lallani est titulaire d'un Bachelor of Arts en sciences politiques de l'Université McGill, d'un Master en éducation du Loyola College et de diplômes AMI aux niveaux primaire (3-6) et élémentaire (6-12).

Mme Lallani a travaillé avec des enfants aux niveaux primaire et élémentaire dans différentes écoles Montessori en Suisse.

Elle a fondé et travaillé en tant que directrice et guide principale dans son centre d'accueil Montessori à Lucerne, en Suisse, pendant 12 ans.

Elle a poursuivi son parcours professionnel en tant que directrice de projet pour une fondation suisse en initiant et en gérant de nombreux projets d'écoles Montessori en Afrique de l'Est et en Europe.

En 2019, elle a débuté le programme de formation de formateurs sous la direction d'Ann Velasco et Tiffany Lidell avec le Southwest Institute of Montessori Studies à Phoenix. Elle est formatrice auxiliaire et est en train de terminer sa formation de formatrice AMI 3-6 ans.

Soraya parle parfaitement l'anglais, le français, le suisse allemand, l'allemand, mais aussi le gujarati et le swahili !